
Motivációs levél alelnöki pozícióra 
 
 
Tisztelt Magyar Növényvédő Mérnöki és Növényorvosi Kamara! 
Tisztelt Küldöttek! 
 
Örömmel írom Önöknek ezen motivációs levelet, amelyben szeretném kifejezni 
érdeklődésemet és elkötelezettségemet immár a Kamara alelnöki pozíciójának 
betöltése iránt. Az agrártudomány, a növényvédelem, és a kamarában szerzett főtitkári 
feladatok ellátása terén szerzett tapasztalataim és szakmai hátterem révén úgy érzem, 
hogy jelentős hozzájárulást tudnék nyújtani a Kamara munkájához és célkitűzéseihez. 

Szakmai tapasztalat és háttér 
A pályafutásom során számos területen dolgoztam, dolgozom, amelyek mind az 
agrártudományhoz és a növényvédelemhez kapcsolódnak. 2008- óta közel 5000 
hektáron növényvédelmi szakirányítást végzek szántóföldön, kisebb nagyobb 
birtokokon. Mellyel sok szakmai tapasztalatot szerezhettem különböző kultúrákban, 
különböző technológiákkal.  
Éveken keresztül aktívan részt vettem a Kamaránk működésének irányításában. Végig 
járva a ranglétrát. 
Tolna Vármegye:  
-2009-2013 OTB tag 
-2013-2019 megyei titkár 
 -2019-től jelenleg is, a Tolna Vármegyei területi szervezet elnöke 
Országos: 
-2016-2017 Növény-, Környezet- és Élelmiszerbiztonsági Bizottság  
-2017-2021 elnökségi tag  
-2021-től főtitkár 
2015-től az országos elnökségi üléseken nagyrészt jelen voltam, mely lehetőséget adott 
arra, hogy megtapasztaljam a Kamara működésével kapcsolatos teendőket, hogy 
átlássam a feladatok lényegét, és meglássam azt, hogy a szakma érdekében mit lehetne 
tenni. 
Az elmúlt három és fél évben főtitkárként még pontosabban megláttam a Kamaránk 
életét befolyásoló tényezőket, ráláthattam a hiányosságokra, és azon feladatokra, 
melyek előre vihetnék a szakmai életünk fejlődését.  Sikerült a szakigazgatással, a 
szakpolitikával, a szakmánkat érintő hatóságokkal, szervezetekkel együttműködő 
kapcsolati rendszert kiépíteni. Folyamatos szakmánkat érintő feladatok, megoldásának 
keresésében. 
Itt szeretném megköszönni az elnökségnek azt a nagymértékű nem tényfeltáró kritikával 
ötvözött lejárató kampányt, melyet az elmúlt egy évben ellenem folytattak online-, és 
személyes térben tagtársaink felé. Hiszen mindez számomra azt eredményezte, hogy a 
Kamara elmúlt 10-12 évének működésébe beleástam magam, áttekintve minden iratot, 
amely esetleg választ adhat azon momentumokra, melyeket ellenem felhoztak.  
Ahelyett, hogy visszavádaskodó vagy védekező hadjáratba kezdtem volna (ezzel védve a 
kamaránk becsületét) inkább a még pontosabb információ megszerzése volt a cél, 



melyek rávilágíthattak volna azon kérdésekre, hogy mit nem csináltam megfelelően, 
vagy mit kellett volna másként csinálnom. 
A kamaránk működéséhez szükséges szabályzatokat, jogszabályokat, törvényeket 
áttanulmányoztam, jogi- és adószakértőkkel konzultáltam, melynek köszönhetően a 
Kamaránk működéséhez szükséges mély ismeretanyagra tettem szert. 
Nyilvánvalóvá vált számomra, hol vannak azon pontok, melyek javításra szorulnak, 
melyeken változtatni kell ahhoz, hogy a Kamaránk egy jól működő SZAKMAI 
ÉRDEKSZERVEZETKÉNT tudjon működni a jövőben. 
Ha az elkövetkezendő négy évre bizalmat szavaztok nekem alelnökként, ezzel a 
tudással, ismeretanyaggal, és kapcsolati rendszerrel tudok hozzájárulni ezen CÉL 
eléréséhez. 

Motiváció és célkitűzések 
Az alelnöki pozícióban célom, hogy aktívan támogassam a szakmai képzéseket és 
konferenciákat, amelyek lehetőséget nyújtanak a tudásmegosztásra és a legfrissebb 
kutatási eredmények bemutatására.  
Szeretném a továbbiakban a már elindított projekteket végig vinni, melyeknek az 
előkészületei már megvannak. Ilyen az EIP pályázat, melynek feladata egy kutatás 
fejlesztés, olyan hatóanyag kombinációk kidolgozása, mellyel a glifozátok kiválthatóvá 
válhatnának a szántóföldeken. Olyan kutatási csapatokat összeállítani, melyeknek az 
lenne a feladata, hogy a rovarkártevőinknél kialakult rezisztencia a jelenleg használható 
hatóanyagokkal szemben, mik azon megoldások, hatóanyag kombinációk, melyek 
engedélyeztethetők adott kultúrában, adott kártevőkkel szemben hatékonyan. 
Fontosnak tartom kamaránk vállalkozó szellemű szakembereivel az együttműködést, 
tapasztalatok cserélése érdekében,  a „több szem többet lát” elv alapján a 
szántóföldeken és ültetvényekben megszerzett tapasztalatok megosztásával, 
eszmecseréjével a felmerülő problémákra a megoldások keresése érdekében. 
Fontosnak tartom, olyan hatósági feladatok megszerzését, mint a zöld-, és fehérkönyvek 
kiállítása a kamara részéről, (ezen feladatok átvételéhez szükséges információk a 2024-
es évben kidolgozásra kerültek általam) szakirányítói hálózat kialakítása. Szakmai 
hangsúlyt szerezve ezzel a növényorvosoknak a gazdálkodók, a szakpolitika, 
szakigazgatás körében. 
Fontosnak tartom egy olyan kommunikációs rendszert kialakítani, ami által a tagság és 
az országos vezetés között közvetlenebb információ áramlás jöhet létre. 
A támogatási rendszerekben is szükségesnek érzem a növényorvosi Kamara 
szakmaiságának megerősítését. Szükséges egy olyan rendszer kidolgozása, mellyel a 
növényorvosok is tudomást szerezhetnek arról, hogy a támogatási rendszerben kit 
jelöltek be növényorvosnak, vagy egy olyan rendszer, melyben a növényorvos engedélye 
nélkül nem válhat jelölhetővé. 
Sok-sok ehhez hasonló dolgot kellene elindítani, és létrehozni.  
Természetesen ezek megvalósításában teljes vállszélességgel tudnám segíteni a 
Kamarát, megszerzett tudásommal, tapasztalatommal, és kapcsolati rendszeremmel. 



Elkötelezettség és együttműködés 
Elkötelezett vagyok a közösségi munka és az együttműködés iránt, és hiszem, hogy az 
együttes erőfeszítések révén érhetjük el a legnagyobb eredményeket. Az alelnöki 
pozícióban kívánom támogatni a Kamara tagjainak szakmai érdekképviseletét és 
segíteni a szakmai közösséget érintő kérdésekben való közös döntéshozatalt. Célom, 
hogy dinamikus és inspiráló vezetőként járuljak hozzá a Kamara munkájához, és 
támogassam a szakmai közösség minden tagját célkitűzéseik elérésében. 

Záró gondolatok 
Köszönöm, hogy időt szántak motivációs levelem elolvasására. Bízom benne, hogy 
szakmai tapasztalataim és elkötelezettségem révén értékes tagja lehetek a Magyar 
Növényvédő Mérnöki és Növényorvosi Kamarának, és alelnökként hozzájárulhatok a 
Kamara célkitűzéseinek megvalósításához.  
Ha Úgy érzed a tudásom, tapasztalatom és kapcsolati rendszerem elősegítheti a Kamara 
szakmai fejlődését: SZAVAZZ RÁM! 
 
Paks, 2025.04.22. 

Tisztelettel, 
Komáromi Lilla 


